

الحزب الكبير

1

يَا اللَّهُ يَا مَالِكُ يَا وَهَّابُ ❁ هَبْ لَنَا مِنْ تُعْمَاكَ مَا عَلِمْتَ
لَنَا فِيهِ رِضَاكَ ❁

O Allah, O Master, O Bounteous: Bestow on us of Your gifts that in which You know lies Your pleasure;

الحزب الكبير

2

وَ اكْسُنَا كِسْوَةً تَقِنَّا بِهَا مِنَ الْفِتَنِ فِي جَمِيعِ عَطَايَاكَ ❁

Clothe us in a raiment with which You protect us from tribulations in all of Your gifts;

الحزب الكبير

3

وَقَدِّسْنَا عَنْ كُلِّ وَصْفٍ يُوجِبُ نَقْصًا مِمَّا اسْتَأْثَرْتَ بِهِ
فِي عِلْمِكَ عَمَّنْ سِوَاكَ ❁ يَا اللَّهُ يَا عَظِيمُ يَا عُلِيُّ يَا كَبِيرُ ❁

And cleanse us of every attribute that brings about shortcomings known to Your knowledge that You vouchsafe to no one else. O Allah, O Great, O High, O Immense:

الحزب الكبير

4

نَسْأَلُكَ الْفَقْرَ مِمَّا سِوَاكَ وَالْغِنَى بِكَ حَتَّى لَا نَشْهَدَ إِلَّا بِكَ ❁

We ask You for poverty from everything but You, and richness through You until we see nothing besides;

الحزب الكبير

5

❁ وَالطُّفُ بِنَافِيهِمَا لُطْفًا عَلِمْتَهُ يَصْلُحُ لِمَنْ وَالَاكُ ❁
❁ وَكَسْنَا جَلَابِيبَ الْعِصْمَةِ فِي الْأَنْفَاسِ وَاللَّحْظَاتِ ❁

And show us in both a kindness You know befits those who love You. And clothe us in cloaks of protection in all breaths and moments;

الحزب الكبير

6

❁ وَاجْعَلْنَا عِبِيدًا لَكَ فِي جَمِيعِ الْحَالَاتِ ❁ وَعَلِّمْنَا مِنْ لَدُنْكَ عِلْمًا نَصِيرُ
بِهِ كَامِلِينَ فِي الْحَيَاةِ وَالْمَمَاتِ ❁

and make us slaves to You in all conditions; and teach us knowledge from You through which we reach perfection in life and death.

الحزب الكبير

7

❁ اللَّهُمَّ أَنْتَ الْحَيُّ ❁ الرَّبُّ الْمَجِيدُ ❁ الْفَعَّالُ لِمَا يَرِيدُ ❁

O Allah, You are the All-praised, the Noble Lord, the Doer of Whatever He Wills:

الحزب الكبير

8

❁ تَعْلَمُ فَرَحَنَا بِمَاذَا وَلِمَاذَا ❁
❁ وَعَلَى مَاذَا ❁ وَتَعْلَمُ حُزْنَنا كَذَلِكَ ❁

You know our rejoicing, about what, and why, and over what it is, and likewise know our sorrow.

الحزب الكبير

10

وَلَكِنْ نَسَأُكَ
التَّأْيِيدَ بِرُوحٍ مِّنْ عِنْدِكَ فِيمَا تُرِيدُ

but that You aid us with a spirit from You in what You want,

الحزب الكبير

9

وَقَدْ أَوْجَبْتَ كَوْنَ مَا أَرَدْتَهُ فِينَا وَمِنَّا
وَلَا نَسَأُكَ دَفْعَ مَا تُرِيدُ

You have destined what You want, in us and from us, and we do not ask You to avert what You want,

الحزب الكبير

11

كَمَا أَيَّدْتَ أَنْبِيََاءَكَ وَرُسُلَكَ وَخَاصَّةَ الصِّدِّيقِينَ
مِنْ خَلْقِكَ إِنَّكَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ

as You aided Your prophets and messengers and the elect of the great-faithed ones of Your creation: Truly, You have power over all things.